
 
 Muistio 6/2024  

Nakkilan elinkeinotiimin kokous  
 
Aika: 18.11.2024 klo 15.00 
Paikka: Nakkilan kunnanvirasto 
 
Osallistujat:  
 
Markus Ojakoski  kunnanjohtaja Nakkilan kunta, puheenjohtaja  
Janette Santala  suunnittelija Nakkilan kunta, sihteeri 
Johanna Syysmäki  hallintojohtaja Nakkilan kunta  
Maria Salo   Nakkilan Yrittäjät  
Ilmo Myllymaa  kunnanvaltuuston pj  
Jari Keinonen Prizztech Oy 
Heli Lukka   kunnanhallituksen pj  
 
 
 
Poissa  
Victor Aalto   Nakkilan Yrittäjät pj 
Jussi Kivioja   Nakkila Works  
Eetu Bragge   Nakkilan Yrittäjät  
Harri Höglund  Verstas Juhlat  
Leena Ranki   Nakkila-Luvian Osuuspankki 
 
 
 
1. Kokouksen avaus  
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15.00 
  
 

• Käytiin läpi edellisen kokouksen asioita 
 
 
1. Nakkilan Yrittäjien kuulumiset  
 
Maria Salo 
 

• Nahkiaismarkkinoiden jälkipalaveri on käyty ja seuraavat Nahkiaismarkkinat on 
päätetty järjestää 20.9.2025. Mainosten valmistelu on jo aloitettu ja markkinat 
järjestetään jälleen Villilässä. 

• Jätetään todennäköisesti kevätmarkkinat pois ja järjestetään vain museopäivä 
toukokuussa. Museopaikkojen yhteydessä pidetään omia kahviloita. 

• Maria Salo avasi keskustelun Villilän mahdollisesta valaistuksesta, jotta kartanoalue 
näkyisi myös valtatiellä ohikulkijoille. Pohdittiin olisiko mahdollista hakea 
investointirahaa jonkin hankkeen yhteydessä. 

 
 
 
 
 
 
 



2. Kunnan kuulumiset  
 
Markus-Ojakoski  
 

• Talousarvio on 400 000€ negatiivinen. Pitkäaikaistyöttömien työllistämistoimiin 
tulee panostaa, esimerkiksi erilaisissa hankkeissa. Työttömyyden kustannukset ovat 
arviolta noin 700 000€. 

• Pitztecin kautta on saatu sijoittamisehdotuksia, esim. Hyppinkiä tarjottu 
jatkokäyttöön useammalle toimijalle. 

• Maria Salo luvannut työstää tonttiaineistoa markkinointiin. 

• Vapaille tonteille tulisi määrittää myös mahdollinen vuokrahinta ostohinnan lisäksi. 
Molemmat hintatiedot lisätään verkkoon aineiston valmistuttua. 

• Kunnan strategia ja arvojen päivitys on työn alle ensivuodeksi. 

• Perusopetuksen järjestely sekä selvitystyö jatkuu ensi vuonna. 

• Kunnan henkilöstön organisaatiota madalletaan vastuuta jakamalla. 

• Kunnanjohtaja totesi tapahtumastrategia toimivan hyvin ilman varsinaista 
valmisteltua ja strategiaa hyvällä yhteisöjen välisellä yhteistyöllä. 

• Pohdinnassa miten työperäinen maahanmuutto tulevaisuudessa vaikuttaa kunnan 
toimiin ja palvelutuotantoon. 

• Kunnanjohtaja on yhdessä Nakkilan yrittäjien puheenjohtajan kanssa vastannut 
aktiivinen yrittäjäkunta kyselyyn. 

• Vuoden yrittäjä ehdotuksia yrittäjiltä; Desing Ninetta, Kari-Pekan Puu; Noblessa 
keittiöt, Ijäs Jouko Oy, Leistilä Tyres. Päätetään palkita Jouko Ijäs Oy mikäli suostuu, 
ja Desing Ninetta valitaan varasijalle, mikäli Ijäs kieltäytyy palkinnosta. 

 
 
5. Muut esille tulevat asiat  
 

• Alustavasti suunnitteilla koulutus tekoälystä Ulvilassa 22.1.2025 klo17.30-20.00. 
Koulutus käsittelee tekoälyä (Gamma app) jota käytetään nettisivuston ja 
tapahtuman markkina-aineiston luontiin. Koulutus on suunnattu yrityksille ja 
yhdistyksille sekä lähikunnille. 

 
 
6. Seuraava kokous  
 

• 13.1.2025 klo15.00, Paikka; Nakkilan kunnantalo, hallituksen huone 
 
7. Kokouksen päättäminen  
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo15.48. 
 
 
 
Janette Santala 
muistion laatija 


